
PROTOKOŁ  NR  XLIII/ 2023
z przebiegu obrad XLIIIsesji Rady Gminy Świnice Warckie, która odbyla się w dniu

14 września 2023 r. o godz.10 °°

Sesję   otworzyła   Przewodnicząca  Rady   Gminy   Świnice   Warckie   pani   Halina  Jeżak,

przywitała wszystkich obecnych..   Po sprawdzeniu obecności   stwierdziła, że na stan  14 radnych

obecnych jest  12, co stanowi quorum, przy którym rada gminy może obradować i podejmować

uchwały  , nieobecni radni  :Tomasz Gralak i Mirosław Stasiak -lista obecności w załączeniu do

protokołu.

Następnie jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad :

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2.    Przyjęcie porządku obrad.
3.    Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.
4.    Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.
5.    Infomacja o działalności Wójta Gminy między sesjami.
6.    Infomacja o stanie realizacji zadań oświatowych.
7.    Infomacja o oświadczeniach majątkowych  złożonych do Wójta Gminy

i Przewodniczącego Rady Gminy.
8.    Wybór ławnika kadencji 2024-2027:

1 )   podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach
ławnika do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2024-2027;

2)   przedstawienie opinii o kandydacie na ławnika;
3)   podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika.

9.    Podjęcie uchwał w sprawie:
1)   wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Świnice Warckie na 2023 r.  ;
2)   zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Świnice Warckie

na lata 2023 -2028;
3)  trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu

interdyscyplinamego;
4)  zmieniająca uchwałę nr XVIII/145/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stawki tej opłaty oraz stawki
za pojemnik lub worek o określonej pojemności.

5)   ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników.
10. Wolne wnioski i informacje.
11. Zamknięcie sesji.

Ad.1

Jak wyżej .

Ad.2

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie



Ad3.

Przewodnicząca Rady Gminy poinfomowała, że zwyczajowo protokół z poprzedniej  sesji wyłożony jest

do wglądu przed sesją na stoliku w sali konferencyjnej.

Protokół przyjęto jednogłośnie bez uwag.

Ad.4

Sprawozdanie przedstawiła Pani Wójt- - sprawozdanie w załączeniu.

Ad.5

Informację   o   działalności   Wójta   Gminy   między   sesjami-   przestawiła   Wójt   Gminy   Sylwia

B artczak-infomacj a w załączeniu.

Ponadto pani Wójt poinformowała o pożarze w jednym z gospodarstw z terenu naszej Gminy

Spaliły  się bele ze  słomą.  Pani  Wójt poinfomowała,  że w intrenecie uruchomiona jest zbiórka

pieniędzy.    Ponadto    Radna    Marlena    Borowska    wyszła    z    inicjatywą,    żeby    wspomóc

poszkodowanych- zbiórka  np. słomy -forma pomocy od rolnika dla rolnika

Zorganizowana jest zbiórka intemetowa aby wspomóc  poszkodowane gospodarstwo

Ad.6

Infomację   o   stanie   realizacji   zadań   oświatowych   przedstawił   Dyrektor   Zespołu   Szkolno-

Przedszkolnego Pan Andrzej Karkowski-Infomacja w załączeniu do protokołu.

Radny Krzysztof Wróblewski zapytał o powód zwolnienia 45 uczniów z obowiązku płacenia za

ubezpieczenie.

Radny pogratulował również wyniku egzaminu klas 111, drugi wynik w powiecie.

Dyrektor  podziękował  za  gratulacje  potwierdzając,  że  jest  to  bardzo  ambitna  i  dobra  klasa

Odnośnie  zwolnienia  z opłat  za ubezpieczenie  Dyrektor poinformował  że  uczniowie  zwolnieni

z płatności  za  ubezpieczenie  od  nieszczęśliwych  wypadków  to  dzieci  z  rodzin  wielodzietnych

oniskim    progu     dochodowym.     Wykaz    takich    dzieci     ustala    pedagog     szkolny     wraz

z vvchowawcami.

Ad7.

Informacje   o   oświadczeniach   majątkowych   złożonych   do   wójta   przedstawiła   Pani   Wójt-

infomacja w załączeniu.

Infomacje   o   oświadczeniach   majątkowych   złożonych   do   Przewodniczącej   Rady   Gminy

przedstawiła Przewodnicząca-infomacja  w załączeniu

Do przedstawionych informacji nie było pytań



Ad 8.1

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  głosowania  w  wyborach  ławnika  do  Sądu

Okręgowego w Łodzi na kadencję 2024-2027  -przedstawiła Przewodnicząca Rady  Gminy  Pani

Halina Jeżak- w związku z barakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę  nr  XLIII/339/2023  w  sprawie     ustalenia  regulaminu  g[osowania  w  wyborach

lawnika  do  Sądu  Okręgowego w  Łodzi  na  kadencję 2024-2027-  podjęto jednoglośnie  „12

g]osów za" - protokól imienny z glosowania w zalączeniu.

Ad.  8.2  Przewodnicząca    Rady  Gminy  poprosiła  przewodniczącą  Zespołu  ds.  opiniowania

kandydatów na ławnika o przedstawienie opinii o zgłoszonym kandydacie.

Przewodnicząca Zespołu radna Marlena Borowska przedstawiła opinie o  kandydacie- opinia w

załączeniu.

Następnie   w   celu   przeprowadzenia   wyborów   ławnika     powołano   komisje   skrutacyjną   w

składzie: radny Przemysław Daszko, radny Stanisław Jaszczak i radny Mateusz Hałasiewicz.   Po

przygotowaniu kart do głosowania przez komisje skrutacyjną przystąpiono do głosowania. Radni

kolejno  wyczytywani  podchodzili  i  oddawali  głos,  w  głosowaniu  tajnym.  Po  zakończonym

głosowaniu Komisja Skrutacyjna policzyła głosy i sporządziła protokół. Przewodniczący komisji

skrutacyjnej radny Przemysław Daszko odczytał protokół z głosowania. Kandydatka na ławnika

Pani Zofia Marciniak uzyskała  12 głosów na `'tak"  a tym samym została wybrana na Ławnika

do Sądu Okręgowego w Łodzi.

Pani Zofia Marciniak obecna na sesji podziękowała radnym za wybór i zaufanie.

Ad 8.3

Przewodnicząca  Rady   Gminy   przedstawiła  projekt   uchwały   w   sprawie   wyboru   ławnika-

przystąpiono do głosowania.

Uchwalę nr XLIII/340/2023 w sprawie wyboru lawnika - podjęto jednoglośnie „12  glosów

za" - protokó[ imienny z glosowania w zalączeniu

Ad 9.1

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Świnice Wai.ckie na 2023 r.

przedstawiła   Skarbnik   Gminy   Pani   lwona   Mokrzycka-   Lis-   w   związku   z   brakiem   pytań

przystąpiono do głosowania.



Uchwalę  nr  XLIII/341/2023  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Gminy  Swinice

Warckie  na  2023   -podjęto jednoglośnie  „12  glosów  za"  -protokól  imienny  z  glosowania

w za[ączeniu.

Ad. 9.2

Projekt uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej  na lata

2023-2028    przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Pani  lwona Mokrzycka-  Lis  -w  związku  z  brakiem

pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwałę  nr  XLIII/342/2023  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  WieLoletniej  Prognozie

Finansowej  na  lata  2021-2028   -podjęto jednoglośnie  „12   glosów za  „  -protokól  imienny

z glosowania w zalączeniu.

Ad 9.3

Projekt uchwały w sprawie trybu i  sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu

interdyscyplinamego-przedstawił pracownik GOPS-u straszy inspektor Cecylia Bojarska

Uchwalę  nr  XLIII/343/2023  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powolywania  oraz  odwolywania

czlonków zespolu  interdyscyplinarnego-  podjęto jednoglośnie  „12    g[osów za  „  - protokól

imienny z glosowania w zalączeniu.

Ad 9.4

Projekt uchwały  zmieniającej  uchwałę nr XVIII/145/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia

opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  stawki  tej  opłaty  oraz  stawki  za pojemnik

lub  worek  o  określonej   pojemności-  przedstawiła  Wójt  Gminy  Sylwia  Bartczak-  w  związku

z brakiem pytań przystąpiono do głosowania

Uchwalę  nr  XLIII/344/2023  zmieniającą  uchwalę  NR  XVIII/145/2020  w  sprawie wyboru

metody usta]enia op[aty za gospodarowanie odpadami komuna]nymi, stawki tej oplaty oraz

stawki za pojemnik Lub worek o okreś]onej  pojemności-podjęto - podjęto jednog[ośnie „12

glosów za „ -protokól imienny z glosowania w za]ączeniu.

Ad 9.5

Projekt   uchwały   w   sprawie   ustalenia   wysokości   ekwiwalentu   pieniężnego   dla   strażaków

ratowników-przedstawiła Wójt Gminy Sylwia Bartczak.

Radny Krzysztof Wróblewski wyraził swoje zdanie, że   kwota  16 zł za udział w akcji ratownika,

który jest wyszkolony i naraza swoje Życie i zdrowie to jest zdecydowanie za mała stawka.



Pani Wójt poinfomowała że  16 zł to jest stawka za każdą rozpoczętą godzinę akcji ratowniczej

Radny Augustyniak powiedział,  że kiedyś ratownik ochotnik nic nie dostawał i nikt się tego nie

domagał.

W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę  nr  XLIII/345/2023  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwaLentu  pieniężnego  d]a

strażaków  ratowników-podjęto jednoglośnie  „11    glosów  za  „  i  „|  1  glos wstrzymujący"-

radny Krzysztof Wrób]ewski  - protokó[ imienny z glosowania w za[ączeniu.

Ad. 10

Kierownik    Ośrodka    Kształcenia    Zawodowego    przedstawiła    ofertę    dwóch    szkoleń    dla

mieszkańców gminy tematy szkoleń to : uprawa ziemniaka oraz dobre praktyki wodne.

Sołtys  Kaznowa Pani  Maria  Wroniecka  zapytała  co  z  drogą  Kaznów -Polusin  -kiedy  zostanie

zrobiona.

Pani   Wójt   odpowiedziała   że   budując   drogę   trzeba   mieć   dwie   rzeczy   środki   finansowe

i  odpowiednią szerokość pasa drogowego. Odcinek Polusin- Kamów wymaga poszerzenie pasa

drogowego  i  dokonania  wykupów.  Każda  droga jest  zasadna  aby ja  wyremontować,  niestety

niektóre   odcinki   wymagają   duzo   więcej   czasu   na   stworzenie   odpowiedniej   dokumentacji.

Wszystkie drogi  są sukcesywnie naprawiane i remontowane w miarę możliwości.

Sołtys  Aleksandra Bielawska zapytała  czy jest  możliwość  ustawienia tabliczek  infomujących

o miejscowościach i numerach posesj i , ponieważ trudno jest trafić szczególnie na Podłężu.

Pani  Wójt  poinfomowała,  że  takie  zadanie  wpisze  do  budżetu  na  kolejny  rok  a jeśli  chodzi

o tablice infomacyjne -miejscowości to postara się pozyskać  środki  np. z grantów.

Radny Michał Krawczyk zapytał o oświetlenie na Grodzisku przy posesji od numeru  1  do  8-nie

ma lamp.

Pani Wójt poinfomiowała, że na tym odcinku nie było wcześniej  lamp, więc przy modemizacji

którą przeprowadza Spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe  lampy nie będą uzupełnienie.

Rada    Beata    Prądzyńska    powiedziała,    że    powimo    się    pomyśleć    również    o    takich

miejscowościach, w których lamp nigdy nie było i do tej pory nie ma.

Pani  Wójt  odpowiedziała,  że  oczywiście jest to  zasadne  ale  niestety  na  chwilę  obecna nie  ma

środków  na  tworzenie  nowych  linii  oświetleniowych,  jest  to  bardzo  kosztowne  zadanie.  Jeśli

pojawi się możliwość pozyskania środków na takie zadanie to na pewno skorzystamy.

Sołtys  Kawczyński  zapytał  czy  faktycznie teraz jest  mniejsze  zużycie  prądu   mimo,  iż  świeci

dużo więcej  lamp.

Pani Wójt poinfomował,   że mamy mniejsze zużycie i ogólne koszty są mniejsze, ale nie o tyle

o ile się spodziewała.



Radny Krzysztof Wróblewski   poinformował ze składa do konstrukcji  budżetu na przyszły rok

wniosek na budowę dróg w miej scowości Świnice Warckie-Kolonia.

Radny Krzysztof Wróblewski podziękował za wsparcie przy zbieraniu głosów na kandydata do

lzb Rolniczych. Poinformował że można mu zgłaszać problemy występujące w rolnictwie, które

będzie mógł przedstawić na posiedzeniach delegatów lzb Rolniczych Województwa Łódzkiego.

Pani  Wójt  zachęcała radnych  do  składania  wniosków  do  konstruowania   budżetu  na przyszły

rok.

Pani  Wójt zaprosiła wszystkich na dzień Ziemniaka i Rybaka przedstawiając pokrótce program

imprezy.

Pani Wójt przypomniała że do dnia 15 paździemika należy złożyć wniosek suszowy  w aplikacji.

Pani  Wójt  zaapelowała  do  mieszkańców,  aby  zabezpieczyć  swoje  zwierzęta  a  dokładnie  psy

które    w    niektórych    miejscowościach    biegają    bez    nadzoru    i    stwarzają    zagrożenie    dla

użytkowników dróg, poprosiła sołtysów o rozpowszechnienie kurend w tym temacie.

Softys   Tomasz  Kawczyński  zapytał  czy  Wody  Polskie   będą przeprowadzać jakieś  prace  ,  bo

rowy są pozarastane , rzeka Ner również.

Pani  Wójt  poinfomowała,  że  na  chwilę  obecna  nie  ma  żadnych  infomacji  o  planach  prac  ,

Wody Polskie widzą potrzebę wykonania tych prac niestety nie maja środków finansowych.

Przewodnicząca   Rady   Pani   Halina   Jeżak   poinfomowała,   że   Komenda   Powiatowa   Policji

zgłosiła się z prośba o zabezpieczenie środków w budżecie   na przyszły rok na kwotę  10 000,00

zł. Przewodnicząca poleciła ,aby każdy Radny zastanowił się i rozważył jaką kwotę należałoby

na ten cel zabezpieczyć.

Ad.11

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodnicząca  zamknęła  XLIII  Sesję  Rady
Gminy Świnice Warckie
Szczegółowy  przebieg  Obrad  XLIII  Sesji  Rady  Gminy  Świnice  Warckie  można  obejrzeć    na

Oficjalnej   stronie  Urzędu  Gminy  Świnice  Warckie  w  zakładce  „Sesje  Rady  Gminy  Świnice
Warckie" -

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

TNSPF,KTOR
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

§.`L`t\
D555      Tel.: +4822 382 72 00/E-mail: bo-k@dsss.;u

Numer załącznika

Na  sesji  "XLIII  Sesja  Rady Gminy Świnice Warckie  14 września  2023
rok" stawiło się 12 radnych, natomiast 2 radnych było nieobecnych.

Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji.

Lista obecności była następująca:

Obecni radni:
1.Zbigniew Aleksandrzak
2.SławomirAugustyniak
3.Marlena Borowska
4.Mateusz Bielawski
5.Przemysław Daszko
6.Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław Jaszczak
8.Halina |eżak
9,Paweł Kaźmierczak
10.Michał Krawczyk
11.Beata Prądzyńska
12.Krzysztofwróblewski

Nieobecni radni:
1.Tomasz Gralak
2.Mirosław Stasiak

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`t`i`
n5=S       Tei.: +48 22-382 72 oo/E-mail:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Na  sesji  ``XLIII  Sesja  Rady Gminy Świnice Warckie  14 września  2023
rok" stawiło się 12 radnych, natomiast 2 radnych było nieobecnych.

Szczegóły   obecności   radnych   podczas   sesji   przedstawia   poniższa
tabela.

Imię i nazwisko radnego Data i godzina Data i godzina
]of!owania wyloEowania

1. Zbianiew Aleksandrzak 14.09.202310:18:55

2. Sławo mir Aua iistvniak 14.09.202310:19:02
3. Marlena Borowska 14.09.202310:18:53
4. Maseusz Bielawski 14.09.2023 10:18:54
5. Przemysław Da^szko 14.09.202310:18:56
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz 14.09.2023 10:18:55
8. Stanisłari laszcża k 14.09.2023  10:19:08
9. Halina feżak v 14.09.202310:18:57

10. Paweł Kaźmierczak 14.09.202310:18:58
11. Michał Krawczyk 14.09.202310:18;53
12. Beata Pradzvńska 14.09.2023 10:18:54
13. M irosław Stasiak
14. Krżvsztofwróblewski 14.09.2023 10:18:55

Operatorem systemu był Admł.n,
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`=`t`

D555       Tel.: +48 22-382 72 00/E-mail:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała  Nr XLIII/339/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie  z dnia 14 września 2023 r.  w sprawie usta]enia ReguLaminu
głosowania   w wyborach ławnika do Sądu   Okręgowego w Łodzi   na
kadencję  2024-2027"  została podjęta  następującą  proporcją głosów:
jestem za 12, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania:  14.09.202311:19:27

Radni zagłosowali iak boniżei:

Jestem za
1. Zbi.aniew Aleksandrzak
2. Sławomir Au.gustvnial{
3. M arlena Borowska
4. MateuszBielawski       `
5. Przemvsław Daszko  v    ^
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław |aszczak
8. Halina leżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. Michał Krawczvk
11. Beata Pradzyńska
12. Krzvsztofwróblewski

Wstrzymuj ę się

BRAK

)estem T)rzeciw
BRAK

Obecni radni, któizy nie wzięli
t t udziału w Ełosowaniu
BRAK

Operatorem systemu był Admł.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oi)rogramowania DSSS Vote App,



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla /ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.§`i.h

n555      Tel.: +4822 382 72 oo /E-mail:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała Nr XLIII/340/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie    z  dnia  14  września  2023  r.    w  sprawie  wyboru  ławnika"
została  podjęta  następującą proporcją głosów:  jestem  za  12, jestem
przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina 14.09.202311:41:35

Radni za2łosowali iak poniżei:

Jestem za
1. Zbi.aniewAleksandrzak
2. Sławomir Au.qusĘyniak
3. Marlena Borowska
4. M ateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. M ateusz Hałcusiewicz
7. Stanisław Jaszczak
8. Halina |eżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. M ichał Krawczyk
11. Benta Prqdzvńska
12. Krzvsztof wróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzię]i
udżiału w f=łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



Ś``Ł`t`
DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla /ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

n555      Tei.: +4822 382 72 oo/E-mail:bok@dsss.eu

Numer załącznika

Uchwała   numer   "Uchwała Nr XLIII/341/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie  z dnia 14 września 2023 r.  w sprawie wprowadzenia zmian
w  budżecie  Gminy  Swinice  Warckie  na  2023  rok"  została  podjęta
następującą   proporcją   głosów:   jestem   za   12,   jestem   przeciw   0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 14.09.202311:44:38

Radni zaj:łosowa]i iak poniżei:

|estem za
1. Zb i.a n iew Aleksandrzak
2. SławomirAu.austyn{ak
3. Marlena Borowska
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysłtiw Daszko
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław |aszczak
8. Halina leżak
9. Paweł Kaźmierczak
10. M ichał Krawczvk
11. Beata Pradzyńska
12. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

)estem przeciw
BRAK

Obe€ni radni, któizy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.ś&t&"

n555      Tel.: +48 22-382 72 oo/E-mail: bo.k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uvhwała  Nr XLIII/342/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie   z dnia  14 września 2023 r.   w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy  Finansowej    Gminy  Świnice  Warckie    na  lata  2023i2028''
została  podjęta  następującą  proporcją głosów:  jestem  za  12,  jestem
przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 14.09.202311:46:17

Radni zaEłosowali iak Doniżei:
[estem za

1. Zb ign iew Aleksandrzak
2. SławomirAuaustyniak
3. Marlena Borowska
4. Mateusz Bielawski
5. Przemystaw Daszko
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław |aszczak
8. Halina leżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. M ichał Krawczvk
11. Beata Pradzyńska
12. Krzvsztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

lestem T)rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admł.n,
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla łsT
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

S`i````
nsss      Tel.: +4822-382 72 00/E-mail: bo`k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała  Nr XLIII/343/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie    z  dnia  14  września  2023  r.    w  sprawie  trybu  i  sposobu
powoływania             oraz       odwoływania       członków             Zespołu
lnterdyscyplinarnego" została podjęta następującą proporcją głosów:
jestem za 12, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 14.09.202311:52:29

Radni zagłosowali iak poniżei:

Jestem za
1. Zbi.oniewAleksandrzak
2. Sławomir Awgustyniak
3. MarlenaBorowska
4. Ma teu sz Bi€lawski
5. Przemvsław Daszko
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław Jaszczak
8. Halina leżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. Michał Krawczvk
11. Beata Prądzyńska
12. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

[estem przeciw
BRAK

Obecni radni, któ[zy nie wzię]i
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był AdmJ.».
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogi`amowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla )ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.F:EnŃŃ

n=5S       Tel.. +48 22-382 72 0o/E-mail: bo.k@dsss.ću

Numer załącznika

Uchwała   numer   "Uchwala Nr XLIII/344/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie     z   dnia   14  września   2023   r.     zmieniająca   uchwałę   Nr
XVIII/145/2020     w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie   odpadami   komuna]nymi,   stawki   tej   opłaty   oraz
stawki  za  pojemnik     lub  worek  o  określonej  pojemności"  została
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania:  14.09`202311:56:30

Radni zajzłosowali iak poniżei :
Testem za

1. Zbi.o niew Aleksandrzak
2. SławomlrAugusvniak
3. Marlena Borowska
4. Mateusz Bielawski
5. Przemvsław Daszko
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanislaw |aszczak
8. Halina Jeżak-
9. Paweł Kaźmierczak

10. Mi chał Krawczvk
11. Beata Pradzvńska
12. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w j:łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`=`"
il555      Tel.: +48 22 -382 72 00 / E-maii:-b-orkóas-ssTeru

Numer załącznika

Uchwała   numer   ``Uchwała  Nr XLIII/345/2023   Rady Gminy Świnice
Warckie   z dnia  14 września 2023  r.   w sprawie ustalenia wysokości
ekwiwalentu pieniężnego  dla strażaków ratowników" została podjęta
następującą   proporcją   głosów:   jestem   za   11,   jestem   przeciw   0,
wstrzymuję się 1.

Uchwała została p
Data i godzina gło!

trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
14.09.202312:09:10

Radni zagłosowali iak ponjżei:
Testem za

1. Zbigniew Aleksandrzak
2. SławomirAugtistyniak
3. M arlena Bćirowskd
4. Mateusz Blstawski
5. Przemystćiw Daśzko
6. Mateusz Hałasiewicz
7. Stanisław |aszczak
8. Halina |eżak
9. Paweł Kaźmierczak

10. Michał Krawczvk
11. Beata Pradzvńska

Wstrzymuję się

1. Krzysztofwróblewski

Testem przeciw
BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.


